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Inspraaktekst 

6 oktober 2022 

Commissie Ruimte Noordwijk 

 

Onderwerp: niet afbreken seizoensgebonden strandpaviljoens 

 

Goedenavond geachte commissieleden en wethouders, 

 

Ik ben Jan van den Berg. Ik spreek hier namens een aantal 

seizoensgebonden strandpaviljoens die per 1 november 2022 hun 

gebouwen weer zouden moeten afbreken. Ik spreek voor mijn eigen 

seizoensgebonden strandpaviljoens Witsand en Tulum, en ook 

namens een paar andere seizoensgebonden strandpaviljoens, te 

weten Zeester en Bries.  

 

Een ánder strandpaviljoen heeft eerder in een brief aan de gemeente 

laten weten om meerdere redenen niet te gaan afbreken. Maar wíj, 

de hiervoor genoemde strandpaviljoens, vrágen aan de gemeente om 

toestemming om de strandpaviljoens deze winter niet af te breken. 

Net als in de winter van 2021/2022, en net als in de daaraan 

voorafgaande winter 2020/2021. Gewoon laten staan. 

 

In de voorgaande twee jaren was Corona de reden om 

seizoensgebonden strandpaviljoens niet onnodig op extra kosten te 

jagen. Maar dit jaar is er een andere reden, genaamd stikstof. Het 

afbreken, en het daarna in het voorjaar 2023 weer opbouwen, zijn 

activiteiten waarbij stikstofdepositie toeneemt. Er zijn diverse serieuze 
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signalen dat het in het voorjaar opnieuw opbouwen van de 

strandpaviljoens een stikstofvergunning zou vereisen. Dit speelt ook in 

Den Haag/Scheveningen. Zie ook de berichtgeving van vanochtend 

over Den Haag / Scheveningen, waarbij de gemeente Den Haag dit in 

de komende maanden gaat onderzoeken.  

 

Ik heb begin deze week het risico aangaande stikstof ook laten 

onderzoeken door een ander advocatenkantoor, en daaruit is 

gekomen dat er wezenlijke risico’s zijn op stikstofproblemen bij het 

opnieuw opbouwen van de strandpaviljoens in het voorjaar 2023. Dit 

vanwege de twee Natura2000-gebieden Coepelduynen en 

Kennemerland-Zuid waartussen Noordwijk geklemd zit. Wij lopen 

dan het serieuze risico dat we met kort gedingen en andere 

procedures worden geconfronteerd, waarbij natuurclubs proberen 

de herbouw te voorkomen. Er bestaat wel een wettelijke ontheffing 

voor zogenaamde tijdelijke bouwactiviteiten, maar er zijn een hoop 

mensen die van mening zijn dat die wettelijke 

ontheffingsmogelijkheid in strijd is met de Europese regels, en 

daarom niet kan worden toegepast. Onder meer is de vraag of 

jaarlijks terugkerende afbraak en heropbouw nog wel gezien kan 

worden als “tijdelijke bouwactiviteiten”, en of dat niet in strijd is met 

de Europese regels. 
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Als een dergelijke procedure door een natuurclub tegen de herbouw 

van strandpaviljoens zou slagen, dan zijn de gevolgen niet te 

overzien. Dat zou dan betekenen dat we niet mogen opbouwen, en 

niet open mogen. Geen inkomsten. Maar de kosten lopen wel door. 

Personeel ontslaan. Toeleveranciers teleurstellen. Noem maar op. De 

gevolgen zijn gigantisch. En dit gaat dan om totaal tien 

strandpaviljoens in Noordwijk!  

 

Ik spreek nú in, omdat het nog maar drie weken duurt voordat het 

1 november is. Deze week ben ik met de neus op de feiten, c.q. 

risico’s gedrukt. Ik wil aan de wethouder en aan iedereen binnen de 

gemeente Noordwijk vragen om in ieder geval voorlopig te gedogen 

dat de strandpaviljoens niet hoeven te worden afgebroken. Dan is er 

eerst tijd voor verder onderzoek en overleg met elkaar. Mocht om 

een of andere reden er toch geen risico zijn, dan zou alsnog kunnen 

worden afgebroken. Maar mocht het risico er wel degelijk zijn, dan 

kan in overleg met elkaar worden besloten tot het laten staan van de 

strandpaviljoens (of een andere oplossing).  

 

Voor alle duidelijkheid, ik vraag hier niet om toestemming om de 

strandpaviljoens dan ook gedurende het winterseizoen open te 

houden en te exploiteren. Het gaat hier alleen om een verzoek om de 

strandpaviljoens te mogen laten staan.  
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Ook in de afgelopen twee winters zijn de seizoensgebonden 

strandpaviljoens niet open geweest, maar hebben ze alleen tijdens 

het winterseizoen gewoon op het strand kunnen blijven staan. En dat 

heeft in de afgelopen twee jaar ook niet tot problemen geleid. Dus er 

zijn geen nadelige gevolgen verbonden aan het laten staan van de 

seizoensgebonden strandpaviljoens.  

 

Wij hopen snel met uw gemeente en het bestuur en ambtenaren om 

de tafel te zitten, en dat moet heel snel, omdat het bijna 1 november 

is. Met begrip voor elkaar en met welwillendheid moeten we er met 

elkaar uit komen.  

 

Dank u wel voor uw aandacht.  

En als u vragen heeft, laat u mij dan weten.  

 

Jan van den Berg 

Strandpaviljoen Witsand en Strandpaviljoen Tulum 

06-41010860 

jan@brandingbeach.nl 




